
Zápis z 11. zasedání AS FIM ze dne 17.12. 2009 
 

Přítomni: Pražák Pavel, Milková Eva, Mohelská Hana, Chaloupská Pavlína, Vejsadová 

Alena, Košťál Ondřej, Olívka Tomáš, Talášek Vojtěch 

Hosté: Šrámková Hana 

Omluveni: Bureš Vladimír  

 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Zpráva o plnění dlouhodobého záměru FIM UHK za rok 2009. 

3. Aktualizace dlouhodobého záměru FIM UHK na rok 2010. 

4. Doplnění Disciplinární komise FIM. 

5. Volba místopředsedy AS FIM za SK. 

6. Různé. 

 

Průběh jednání: 

Bod 1: Zahájení – RNDr. Pražák  

 Předseda AS FIM přivítal senátory a hosta. Dále přivítal a představil nového člena 

studentské komory Vojtěcha Taláška. Ten nahradil Ing. Filipa Malého, který úspěšně 

dokončil doktorské studium na FIM. RNDr. Pražák ocenil práci Ing. Malého v AS 

FIM a vyjádřil mu poděkování za jeho aktivitu i spolupráci při organizaci různých 

událostí v uplynulých letech. Zároveň vyřídil pozdrav Ing. Malého všem senátorům  

a jeho poděkování za spolupráci v AS FIM.  

 Předseda AS FIM pak zahájil jednání dle navrženého programu. 

 

Bod 2: Zpráva o plnění dlouhodobého záměru FIM UHK za rok 2009 – Ing. Šrámková  

RNDr. Pražák předal slovo Ing. Šrámkové, která přednesla zprávu o plnění dlouhodobého 

záměru FIM UHK za rok 2009. Zpráva byla rozdělena do tří částí – oblast studijních  

a sociálních záležitostí, oblast rozvoje a spolupráce s aplikační sférou a oblast výzkumu, 

vývoje a inovací a svým obsahem navazovala na materiál rozeslaný členům AS před 

schůzkou.  

 

Diskuse ke zprávě: 

 st. Talášek: počty studentů, kteří na FIM přicestovali z partnerských zemí je podle 

informací Buddy systému vyšší než 13, jak se uvádí ve zprávě. Ing. Šrámková 

přislíbila, že hodnota uvedená ve zprávě bude prověřena a v případě potřeby opravena. 

 st. Košťál: požádal o vysvětlení zkratky a činnosti sdružení ČSSI. Ing. Šrámková: 

jedná se o Český spolek pro systémovou integraci - http://www.cssi.cz/. Posláním 

společnosti je výměna informací a názorů v oblasti informačních systémů  

a informačních a komunikačních technologií. FIM je zde zastoupena proděkanem pro 

studium Mgr. Kozlem. 

 Doc. Milková: dotaz ohledně přípravy projektů OPVK. Ing. Šrámková: jedná se o 

Operační program Vzdělávání pro konkurenceschopnost. V průběhu letních prázdnin 

bylo na FIM připraveno 5 projektů pro 2. výzvu. Zamýšlí se příprava projektů i pro 3. 

výzvu, jakmile to bude aktuální. 

 

Bod 3: Aktualizace dlouhodobého záměru FIM UHK na rok 2010 – Ing. Šrámková 

RNDr. Pražák předal slovo Ing. Šrámkové, která navázala na svoje předchozí vystoupení  

a zdůraznila některé záměry pro FIM pro rok 2010.  

 

Diskuse ke zprávě: 

http://www.cssi.cz/


 st. Talášek: dotaz týkající se specifického výzkumu, kdo bude projekty řešit a kdo je 

bude podávat. Ing. Šrámková: metodika ještě není definitivně stanovena, nicméně 

záměrem je, aby o grant žádali studenti, kteří jej budou řešit; grant bude mít svého 

garanta, kterým bude akademický pracovník.  

 Doc. Milková navrhuje, aby se místo termínu doktorandská konference používal 

termín konference doktorandů. 

 Doc. Milková: pokud partneři z IT Clusteru vypisují bakalářské a diplomové práce, 

jaký je jejich vztah k FIM. Ing. Šrámková: každá práce má kromě externího vedení 

také interního vedoucího práce, tj. akademického pracovníka FIM; tohoto vedoucího 

určují vedoucí kateder FIM. 

 

Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti  

Aktualizace dlouhodobého záměru FIM UHK na rok byla přijata jednomyslně. 

 

Bod 4: Doplnění Disciplinární komise FIM – RNDr. Pražák 

RNDr. Pražák objasnil, že díky ukončení doktorského studia, pozbyl Ing. Malý statut 

studenta, takže již nemůže zastupovat studenty v Disciplinární komisi. RNDr. Pražák vyzval 

SK, aby přednesla návrh na doplnění zástupce studentů do Disciplinární komise. Alena  

Vejsadová navrhla Leonu Patočkovou - studentku 2. ročníku magisterského oboru Informační 

management. 

 

Hlasování: 7 pro návrh – 1 se zdržel - 0 proti  

Leona Patočková byla zvolena do Disciplinární komise FIM UHK. 

 

Bod 5: Volba místopředsedy AS FIM za SK – RNDr. Pražák 

RNDr. Pražák vyzval SK, aby ze svých řad vybrala místopředsedu AS FIM. Z následné 

diskuse vyplynulo, že vhodnou kandidátkou je Alena Vejsadová, která s nominací souhlasila. 

Hlasování studentské komory proběhlo veřejně 

 

Hlasování: 3 pro návrh – 1 se zdržel - 0 proti  

Alena Vejsadová byla zvolena místopředsedkyní AS FIM za SK. 

 

Bod 5: Různé – RNDr. Pražák 

 St. Košťál navrhl, aby byla pro anketu zjišťující kvalitu výuky na FIM použita jiná 

koncepce a aby byly zveřejněny výsledky této ankety. Návrh změny se především 

týká:  

o doby, kdy je dotazník studentům rozdáván – podle představy studentů by to 

mělo být až po semestru, ve kterém výuka proběhla, kdy je známo, jak byly 

přednášky a cvičení pro následnou zkoušku přínosné; 

o periodičnosti – dotazník by měl být předkládán každý semestr nebo alespoň 1x 

v akademickém roce; 

o formy zadávání – elektronická forma, která by obsahovala i prostor pro 

komentáře studentů. 

Ing. Šrámková přislíbila, že návrhy bude tlumočit proděkanu pro studium i panu 

děkanovi. Ing. Mohelská doplnila, že výsledky ankety jsou v současné době předávány 

vedoucím kateder - v jejich kompetenci je pak jak rozbor výsledků ankety s 

akademickými pracovníky svých kateder i zjednání případné nápravy. Pokud by se 

přistoupilo ke zveřejňování výsledků ankety, vyslovili se v další diskusi Ing. 

Mohelská, RNDr. Pražák i Ing. Šrámková pro zveřejnění pouze pozitivních hodnocení, 

ale i to může přinést některá nedorozumění. St. Vejsadová by byla pro zveřejnění 10 

nejlépe hodnocených akademických pracovníků. Doc. Milková vyjádřila souhlas s tím, 



že načasování průběhu ankety 2 týdny před koncem semestru není úplně vhodné – na 

některých přednáškách již není vysoká účast a v seminářích se často píší zápočtové 

testy. Vzhledem k tomu, že na schůzce nebyl přítomen proděkan pro studium, přislíbil 

RNDr. Pražák, že se k problémům studentské ankety vrátí AS FIM na příští schůzce, 

kde bude tento problém zařazen přímo jako bod jednání.  

 Doc. Milková navrhla, aby byl přehled publikační činnosti akademických pracovníků 

přístupný na sekretariátu kateder, tak budou mít akademičtí pracovníci možnost 

srovnat svoji pozici v rámci FIM. RNDr. Pražák – seznamy mají k dispozici vedoucí 

kateder, u kterých lze případně tento přehled získat; bylo by dobré znát jejich postoj 

k této otázce. 

 Mgr. Chaloupská – dotaz týkající se pracovních smluv akademických pracovníků na 

dobu určitou vyplývající např. z problémů získat úvěr. Ing. Šrámková – stanovisko 

UHK je takové, že využije 2 zákonných možností pro uzavírání smluv na dobu 

určitou. 

 St. Košťál navrhl, aby se nástěnka AS FIM (o kterou se starají studenti) přesunula ze 

současného místa v blízkosti Studijního oddělení do blízkosti průchodu z FIM do 

centrální budovy UHK, kde bude studentům FIM lépe přístupná. Ing. Šrámková 

přislíbila pomoc.  

 RNDr. Pražák  

o požádal SK o účast na DOD dne 8.1. 2010; 

o oznámil, že rektorát UHK bude pracovat na společném Stipendijním řádu  

a Disciplinárním řádu UHK pro všechny fakulty UHK; v případě libovolných 

návrhů týkající se těchto předpisů, by bylo žádoucí, aby o nich AS FIM věděl  

a mohl je případně uplatnit k diskusi na AS UHK nebo předat proděkance FIM 

pro legislativu doc. Mikulecké, která je bude tlumočit rektorátu UHK; 

o vyzval SK k doplnění svého zástupce v Radě studijních programů – jméno by 

bylo vhodné znát na příští schůzce AS FIM. 

 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty informatiky a managementu: 

1. bere na vědomí Zprávu o plnění dlouhodobého záměru FIM UHK za rok 2009; 

1. schvaluje Aktualizaci dlouhodobého záměru FIM UHK na rok 2010; 

2. zvolil Leonu Patočkovou členkou Disciplinární komise FIM UHK; 

3. zvolil Alenu Vejsadovou místopředsedkyní AS FIM za SK. 

 

Hlasování o usnesení: 8 pro návrh – 0 proti 

Usnesení přijato jednomyslně. 

   

 

 

        RNDr. Pavel Pražák, Ph.D.  
             předseda AS FIM 

 

 

 

Zapsal: Pavel Pražák 

 

 


